
 

Besluitenlijst van de vergadering van de Politieke avond Westerveld d.d. 25 augustus 2020 - Initiatiefvoorstel 
Progressief Westerveld Beleid Antennes en Zendmasten

Aanwezigen
Raadsleden/ commissieleden: De heren A. Schoenmaker (DSW), J.H. Bruursema (GB), J.P. Slootweg (VVD), 
H.A. Jansen (PvdA), J. Puper (PvdA), J.A.G. van der Weyde (CDA), G.J. Ballast (CDA), W. Beets (PW), J.N. de la 
Mar (PW) en de dames J.W. Mones – Kassies (GB), C.N.G. Starke (VVD).
Collegelid: K.H. Smidt
Medewerkers ambtelijke organisatie: Geen
Externen: Geen

Afwezigen (m.k.)
Geen

Voorzitter: Mevrouw R. Masselink
Griffier: De heer J. Tuin

Initiatiefvoorstel Progressief Westerveld Beleid Antennes en Zendmasten
Verantwoordelijk portefeuillehouder: wethouder Smidt
Voorgesteld raadsbesluit:
Geen
Inspreker(s): mevrouw De Kock en mevrouw Van der Meulen
Conclusie voorzitter:
- Vooralsnog staat het initiatiefvoorstel van Progressief Westerveld nog op de agenda van de 
besluitvormende PaW van 8 september. Het kan zijn dat deze vervangen wordt door een aangepast 
initiatiefvoorstel. 
Toezeggingen:
- De griffie zal de binnenkort toegestuurde informatie van mevrouw De Kock over straling en 
elektromagnetische velden delen met de raad.
- Wethouder Smidt zegt toe te zullen reageren, wanneer er vanuit de samenleving de behoefte wordt geuit 
om op plaatsen stralingsarm/stralingsvrij te wonen. 
- Wethouder Smidt zegt toe met de fractie van PW in gesprek te gaan om te kijken hoe het antenne- en 
zendmastenbeleid vormgegeven kan worden in de Omgevingsvisie.
Aantekeningen:
- Mevrouw De Kock en mevrouw Van der Meulen spreken in over het voorliggende initiatiefvoorstel. Zij 
vragen aandacht voor de lichamelijke en psychische klachten als gevolg van blootstelling aan straling voor 
een groep mensen in de samenleving. Ook vragen zij aandacht voor stralingsarm/stralingsvrij wonen. 
- De fractie van Progressief Westerveld geeft aan met het college in gesprek te willen om te kijken om het 
antenne- en zendmastenbeleid een plek te geven in de Omgevingsvisie. Hierbij zal het stralingsarm bouwen 
een belangrijk aspect zijn, aangezien hierover consensus bestaat in de raad. 
- De fractie van Progressief Westerveld houdt tegelijkertijd de optie open om naar aanleiding van de 
discussie een aangepast initiatiefvoorstel bij de griffie aan te leveren. 

Vastgesteld in de openbare vergadering van de Politieke avond Westerveld d.d. 6 oktober 2020

de griffier, de voorzitter,

R. Weernekers H. Jager


